
Rudi Bukovac: Kdaj bo seminar
za novoizvoljene?

RUDI BUKOVAC \z Neuber-
jerjeve ulice je v svoji krajevni
skupnostl Boris Ziherl že dol-
30 aktiven krajan. V prejšnjem
•nandatnem obdobju je bil
Dredsednik sveta krajevne
skupnosti, od letošnjih volitev
laprej vodi delegacijo KS za
jelegiranje delegatov v občin-
ski zbor krajevnih skupnosti,
i i pa še daleč čas, ko je sode-
oval tudi pri reorganizaciji in
ielitvi večjih krajevnih skup-
nosti na manjse v aprilu 1981.
<ljub temu pa je med delegati
le tako dolgo, da lahko pod
/sa ta leta potegne črto in po-
/e, če se je v tem času ka)
jpremenilo

-Seveda se je,- pravi Rudi
Bukovac. Vfcasih so se delega-
:i pa tudi krajani pritoževali
tad obsežnimi skupSčinskimi
jradivi, ki so jih velikokrat do-
5ili prepozno. Zdaj pa so, v ve-
5ini primerov," kratka, razumlji-
/a in pravočasna. To je videti

že na samih sestankih delega-
cije. Ljudje pridejo pripravljeni
in nemalo je takšnih, ki se
pred tem že posvetujejo o po-
membnih stvareh v hišnih sve-
tih in so temeljito »opremlje-
ni« s stališči. Velikokrat pride-
jo na sestanke delegacije tudi
nedelegati, da opozorijo na te-
žave svojega okolja.

Težav in neizpolnjenih želja
pa je, tako kot povsod tudi v
KS Boris Ziherl precej. V nji-
hovih planih se iz leta v leto
pojavlja želja po novi trgovini,
po obrtnih delavnicah, predv-
sem za servis gospodinjskih
aparatov in televizijskih spre-
jemnikov, po gostinskem loka-
lu, po javnih telefonskih govo-
rilnicati, ureditvi avtobusnega
postajališča na križišču Črti-
mirove in Linhartove ulice, po
dokončni odpravi barak na
tem področju, po ureditvi var-
nih prehodov čez železniške
tire in Se bi lahko naštevali.

KS Boris Ziherl namreč nepo-
sredno meji na Center, pestijo
pa jo tašne težave, kot da bi
šlo za obrobje mesta.

Veliko si zato obetajo od zi-
dave nove stanovanjske in po-
slovne soseske v Župančičevi
jami in od ureditve Ijubljanske
potniške postaje. Vse načrte v
zvezi s temi objekti skupaj s
predlogom programa četrtega
samoprispevka v Ljubljani so
zato v celoti podprli.

Tako kot še prenekatero
krajevno skupnost pestijo tudi
krajane KS Boris Ziherl denar-
ne težave. Občinski skupščini
so zato predlagali, naj vendar
že reši ta problem in zagotovi
ustrezno financiranje krajevne
samouprave in delegatskega
sistema. Odkar se nekdaj ute-
čena »glavarina« v organizaci-
jah združenega dela ne pobira
več, vse teže organizirajo že
tradicionalna srečanja s po-
brateno reško krajevno skup-

nostjo, čeprav zanimanje za
takšno sodelovanje obstaja ta-
ko med borci kot med mladi-
mi. Našega sogovornika oseb-
no pa moti tudi, da odkar so
bili delegati letos spomladi iz-
voljeni (mnogi tudi prvič), za-
nje še nl bil organiziran semi-
nar, ki bi jih usposobil za bolj-
še opravljanje te dolžnosti.
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